
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 21. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 290

Vil ministeren redegøre for udviklingen i antallet af uddannelsesinstitutioner, der har en

rusmiddelbehandler/misbrugsbehandler tilknyttet fra 2000 til 2019, på baggrund af artik-

len ”Rapmusikere skabte kult: Nu advarer eksperter mod farligt stof”, bragt den 18. marts

2019 på dr.dk, hvori det fremgår, at ”besparelserne har betydet, at rusmiddel-vejledere ik-

ke længere har kontor på ret mange ungdomsuddannelser i Danmark”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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